
 

     

Αθήνα, 9 Δεκεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα: «Ερωτήματα εξαιτίας της αναβολής των προαγωγικών εξετάσεων 

αστυφυλάκων» 

 

Οι προαγωγικές εξετάσεις που θα έδιναν οι υποψήφιοι που θέλουν να λάβουν βαθμό 

αρχιφύλακα αναβλήθηκα λόγω της πανδημίας, όμως, προκύπτουν πολλά σχετικά με την 

αναβολή ερωτήματα. 

Κατόπιν των ανωτέρω και με δεδομένη τη σοβαρότητα του θέματος για χιλιάδες υποψηφίους, 

  

 Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Πότε θα διεξαχθούν οι εξετάσεις; 

2. Σε περίπτωση που γίνουν εντός του 2021, οι αστυνομικοί που θα συμπληρώσουν το 

όριο ηλικίας, αλλά θα ήταν εντός ορίου αν είχαν διεξαχθεί κανονικά, θα μπορέσουν 

να λάβουν μέρος; 

3. Οι προαχθέντες που θα προκύψουν από τις αναβληθείσες εξετάσεις θα θεωρούνται 

ως προαχθέντες από την ημερομηνία διεξαγωγής; 

4. Ποια μέριμνα θα ληφθεί για εκείνους οι οποίοι, λόγω της αναβολής, θα χάσουν ένα 

έτος, γεγονός που θα τους «στοιχίσει» αν θελήσουν να δώσουν στην ΤΕΜΑ; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 
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